
1 
 

Protokół 

z obrad XXII sesji Rady Miejskiej Góry 

z dnia 15 lipca 2020 r. 

 

Sesja Rady Miejskiej Góry rozpoczęła się o godzinie 1000 w Sali nr 1 Starostwa Powiatowego w 

Górze . 

Rada obradowała w składzie 12 osobowy.  

Ad. 1 Otwarcie 

Sesję otworzył Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej Góry Pan Zygmunt Iciek, rozpoczęto od odegrania 

hejnału Góry. Następnie wiceprzewodniczący przywitał Burmistrza Góry, Skarbnika oraz  Radnych. W 

związku z sytuacją epidemiologiczną w sesji nie brali udział goście. Dalej przeprowadzono logowanie 

do elektronicznego systemu głosowania. Ustalono quorum.  

 

Porządek obrad przedstawiał się następująco oprócz punktu pierwszego już zrealizowanego. 

1. Otwarcie. 

2. Uchwała zmieniająca uchwałę budżetową Gminy Góra na rok 2020. 

3. Zamknięcie obrad. 

 

Ad. 2 Uchwała zmieniająca uchwałę budżetową Gminy Góra na rok 2020. 

Burmistrz podziękowała za obecność. Sprawa jest bardzo ważna, chodzi o zakup samochodu dla OSP Stara 
Góra. Jako jedni z nielicznych dostaliśmy dofinansowanie.  Wpłynęła jedna oferta na kwotę około 779 tys. 
zł. Zabezpieczono kwotę 200 tys. zł. Musimy dodatkowo zabezpieczyć brakującą część. Pojazd będzie 
odpowiednio wyposażony, jest to pierwszy taki pojazd w Gminie Góra. Pozostałe środki w kwocie 500 tys. 
zł pochodzą z zewnątrz. Jeszcze w tym tygodniu postaramy się aby umowa była podpisana przez OSP.  
 
Mieczysław Fortecki zapytał o możliwość zakupu testów na koronawirusa dla mieszkańców.  
 
Burmistrz odpowiedziała, że już rozważano zakup testów. W chwili obecnej są 2 osoby zakażone na terenie 
powiatu górowskiego. Trzeba rozróżnić 2 rodzaje testów; profesjonalne kosztują około 500 zł za jeden, 
badania krwi nie zawsze są wiarygodne. Był przypadek, że po badaniach krwi wyszło zakażenie a 
profesjonalny test wykazał, że wynik jest negatywny. Trzeba by przetestować wszystkich mieszkańców, 
każdy test około 500 zł. Testy trzeba robić co 14 dni, ponieważ stan zdrowia się zmienia. Pieniądze lepiej 
przeznaczyć na profilaktykę, 2 razy w tygodniu dezynfekujemy miejsca publiczne. Maseczki i odległość to 
podstawa. Lepiej wydawać na profilaktykę niż leczyć. Wspieramy ratowników, aktualnie jest przygotowane 
postępowanie na zakup pełnych kompletów dla ratowników. Racjonalne wydawanie środków. Sanepid się 
wywiązuje ze swoich obowiązków. Nie ma problemów z robieniem testów. Komu mielibyśmy kupić te 
testy? Losowo dokonać wyboru? Ktoś może powiedzieć, że jest zdrowy ale będzie chciał testu.  
 
Adam Chmiel powiedział, że można wykonać takie testy również prywatnie.  
 
Burmistrz powiedziała, że nie jest problemem prywatne zakupienie testu. Profilaktyka przede wszystkim. 
Jak ktoś doświadczy tej choroby to dopiero wtedy poznaje jak jest ciężko. Ostrożność musi być, odkażanie 
mierzenie temperatury. Kto chce może się zbadać prywatnie. Jeśli chodzi o służbę zdrowia to w większości 
robimy to prywatnie. Nie dotyczy to tego punktu, ponieważ mówimy o uchwale.  
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Bartłomiej Czyż stwierdził, że w przypadku gdyby gmina była zamknięta, odseparowana to był by sens 
wykonywania testów.  
 
Maciej Liśkiewicz zapytał o specyfikację zamawianego wozu. 
 
Burmistrz poinformowała, że uzgodnienia były z Komendantem Powiatowym PSP, który przygotował 
specyfikację wspólnie z komendantem OSP oraz strażakami. Jest to zakup fabrycznie nowego średniego 
samochody ratowniczo gaśniczego z napędem 4x4 na podwoziu z 2020 roku, pojazd spełnia wszystkie 
wymagania. Gmina nie brała udziału w sprawach merytorycznych, oddano to w ręce fachowców – 
strażaków. Takich samochodów w Polsce zostało 16 w kraju, dlatego trzeba szybko podpisać umowę z 
oferentem. Pojazdów może być tak mało, że zabraknie i środki przepadną. Gmina Wąsosz kupuje podobny 
pojazd i kosztuje on ponad 800 tys. zł. Pojazdów może zabrakną.  
 
Adam Chmiel zapytał czy od 1 października wóz będzie pełnił służbę. 
 
Burmistrz odpowiedziała, że do 30 września oferta musi być zrealizowana. Nie ma pewności, że umowa 
zostanie sfinalizowana z tym oferentem. Nie ma w specyfikacji wadium, ponieważ Stara Góra nie ma konta 
depozytowego. Nie ma sankcji za nie dotrzymanie umowy. Jeśli wykonawca odstąpi od realizacji umowy to 
obciążamy go 5% wartości pojazdu. Auto musi przejść przeglądy, rejestracje i wówczas zostanie włączone 
do podziału bojowego.  
 
Adam Chmiel zapytał kto będzie ponosił koszty napraw i utrzymania.  
 
Burmistrz odpowiedziała, że właściciel będzie za to odpowiedzialny. Walka o wóz była dość ostra, dzięki 
działaniom wszystkich się zakończyła pozytywnie.  
 
Wobec braku pytań rozpoczęto procedurę głosowania.  
Rada 12 głosami za - jednogłośnie podjęła w/w uchwałę. 
 
 
 
Ad. 3 Zakończenie obrad.  
W związku z wyczerpaniem porządku obrad Przewodniczący zamknął obrady XXII sesji. 
 
Na tym protokół zakończono.  
Prot. M.Sz 


